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Vragen van het lid Dibi (GroenLinks) aan de staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over de aanpak van kindersekstoerisme (ingezonden 10 augustus 
2012). 

Vraag 1
Herinnert u zich uw antwoorden op eerdere vragen over de aanpak van 
kindersekstoerisme?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het beslist onwenselijk is dat gevallen van kinderseks-
toerisme niet afzonderlijk worden geregistreerd? Dreigt daar immers niet het 
grote gevaar dat de effectiviteit van de Nederlandse aanpak afneemt door een 
gebrekkig inzicht in de aard en de omvang van kindersekstoerisme? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, bent u bereid om zo snel mogelijk te voorzien in een 
afzonderlijke registratie? 

Vraag 3
Moet niet nagedacht worden of er goede argumenten bestaan voor een 
afzonderlijke strafbaarstelling van kindersekstoerisme? Zo nee, waarom niet?

1 Antwoord van staatssecretaris Teeven, 8 augustus 2012, 2012D31851
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